
Zápis č. 34/(20-23) 280 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT 

konaného 28. března 2023, 14:30 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FCH VUT v Brně, Purkyňova 464/118 – E517 

 
Přítomni: Adamczyková, Diviš, Kalina, Komendová, Kouřilová, Krouská, Lindovský, Obruča, 

Pilátová, Pořízka, Přikryl, Sedláček, Smilek, Vacula, Zahrádka 
Omluveni:    --- 
Hosté:    Hladík, Kovalčík, Vašinová Galiová, Veselý, Weiter 

 

Program: 
1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Různé 
 
 
AD 1)  
Předseda AS FCH přivítal přítomné a zahájil zasedání. Dotázal se, zda má někdo připomínky 
k programu; připomínky nebyly vzneseny, proběhlo hlasování o navrženém programu: 
Hlasování:  
 Pro:   15 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
Zápis z minulého zasedání byl členům Akademického senátu zaslán; nikdo neměl připomínky. 
Proběhlo hlasování:  
 Pro:   15 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Zápis č. 279 byl schválen. 
 
 
AD 2)  
Předseda AS FCH předal slovo děkanovi fakulty, prof. Veselému, který informoval: 
• Dne 10. března proběhlo jednání s vedením univerzity o strategických dokumentech 

fakulty. Dokumenty budou dnes zaslány členům Akademického senátu k projednání; 
z důvodu snadnější editace budou materiály zaslány ve wordu, tedy nebude to finální 
grafická verze. Jedná se o zprávu o plnění strategického záměru za rok 2022 a plán 
realizace strategického záměru na rok 2023, jehož podoba se částečně liší od 
předchozích dokumentů – je konkrétnější ve vztahu ke způsobu financování 
jednotlivých aktivit. 

• Na léto je naplánována rekonstrukce podlahy laboratorního traktu ve 2. NP; 
předpokládá se, že práce by mohly začít cca 16. června 2023, a to přestěhováním 
skříněk z 2. NP do 4. NP; prašné práce by měly trvat přibližně 3 týdny (předpoklad cca 
od 20. června do cca 16. července); po tuto dobu budou vchody do laboratoří v obou 
podlažích zalepeny; potom bude možno pokračovat v práci v laboratořích ve 3. NP. 



 
 

 2 

Podrobný harmonogram prací bude k dispozici až po výběru zhotovitele a podpisu 
smlouvy, nicméně je vhodné, aby si zaměstnanci v co největší míře plánovali řádnou 
dovolenou na první polovinu července. 
Oprava podlahy laboratorního traktu ve 3. NP bude prováděna až v příštím roce, jelikož 
se v současné době hledají a zkoušejí nové technologie. 
Prof. Obruča: Tato situace způsobí zásadní komplikace při práci na projektech, 
spolupráci se zahraničními studenty apod. Lze zajistit v průběhu prázdnin vstup do 
laboratoří, abychom podobným problémům předešli?  
Reaguje děkan: Řešení určitě hledat budeme, v krajním případě lze uvažovat o 
přestěhování přístrojů do jiných laboratoří nebo učebny. Jakmile bude znám zhotovitel 
a bude se připravovat podrobný harmonogram, bude možné řešit i tuto záležitost. 

 
 
AD 4)  
Doc. Sedláček 

• Dotázal se, zda jsou k dispozici informace ohledně očekávaných výzev v rámci OP JAK, 
kam by se daly cílit aktivity.  
Reaguje prof. Weiter: Očekává se na podzim výzva pro projekty na podporu vysokého 
školství (ESF i ERDF) s tím, že se předpokládá, že vazba ERDF na ESFF by neměla být 
příliš velká; zahrnuty by měla být i podpora talentovaných studentů. Přibližně do 
prázdnin by mělo být známo, jakým způsobem se chce zapojit VUT (1 výzva na 
univerzitu). 
Dále se očekává i výzva NPO – Green Deal – nastavení výzkumného prostředí.  

 
 
Závěrem předseda AS FCH VUT poděkoval všem za účast a připomněl termín příštího 
zasedání Akademického senátu FCH: 18. března ve 14:30 hodin. 
Zasedání bylo ukončeno. 
 
Brno, 30. 3. 2023 
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková 
 
 
 
 
..................................... ..…………………………………………. 
   Ing. Jan Zahrádka       prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH            Předseda KAP AS FCH 
   
 

………………..……………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 
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